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Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande Daniel Dronjak Nordqvist (M) 
Hur ska invånarna i Flemingsberg garanteras en trygg boendemiljö och som alla 
andra får sin post utdelad? 
Under den senaste tiden har bilar bränts i Flemingsberg. Vidare har postutdelningen 
till hushållen stoppats på grund av att brevbäraren trakasserats och känt sig hotad. 
Detta har inneburit att de boende i området har fått hämta sin post på postterminalen i 
Storängens industriområde. För äldre,sjuka och personer med funktionsnedsättningar 
har detta inneburit oöverstigliga problem. Helt naturligt känner sig 
Flemingsbergsborna nu oroliga och otrygga. 
Min fråga är därför följande till dig. 
Vilka initiativ har du tagit och planerar du att ta för att garantera att 
Flemingsbergsborna ska garanteras trygghet och få sin post utdelad? 
Britt Björneke 
Vänsterpartiet 


